
Artikel 44 vragen over PFAS waarden in oppervlaktewater  

Het Hoogheemraadschap Delfland communiceerde niet over een veel te hoge PFOS-
waarde (een soort PFAS) die het in 2021 constateerde in een sloot in het Haagse Forepark. 
Dat blijkt uit onderzoek van Pointer, gevolgd door berichten in Haagse media. Ook Rijswijk 
valt onder dit Hoogheemraadschap. De fractie van Wij. Rijswijk heeft hierover de volgende 
vragen: 

1. Bent u op de hoogte van de casus in Den Haag waar in een sloot jarenlang te hoge 

PFOS-waarde in de doofpot werd gestopt en pas werd gecommuniceerd nadat de 

journalistiek er lucht van kreeg?

2. Hoe kunnen we hier vertrouwen op eerlijke informatie van het Hoogheemraadschap 
Delfland?

3. Kunnen wij een update krijgen over Rijswijkse meetwaarden van uitgebaggerde 
sloten?

4. Heeft u in Rijswijk locaties in beeld waar PFAS en andere chemicaliën worden 
gebruikt? Denk aan bhv-oefenlocaties, trainingslocaties van de brandweer en 
bedrijven die werken met chemicaliën? 

5. Is er goede controle op welke bedrijven zich vestigen en wat deze bedrijven mogelijk 
voor effect hebben op de omgeving? 

6. Wilt u bij het Hoogheemraadschap aandringen op meer transparantie, gezien hun 
verantwoordelijkheid voor milieu en veiligheid van inwoners? 

met vriendelijke groet, 

Danny van Dam

Raadslid Wij. Rijswijk 


